
Security Brackets for Cooktop Installation 
 

1. Gently place the cooktop unit (a) down into the cut out in the counter top. 

2. Hold the installation bracket (b) up to the underside baffle (c) of the unit to locate it 

on the mounting holes.  Note that the underside baffle (c) is used on multiple sizes 

and models of cooktops.  So there are multiple sets of mounting holes.  Select the set 

that results in the bracket (b) positioned closest to the middle of the unit. 

3. Attach each installation bracket to the underside baffle using the screws (d) provided. 

4. Tighten the installation bolt on each bracket so it makes secure contact with the 

underside of the counter top. 

 

 

 
 

 

 

1.  Placez délicatement la table de cuisson (a) dans le trou du comptoir. 

2.  Tenez le support (b) de montage jusqu'à la déflecteur inférieure (c) de la table de 

cuisson pour la localiser sur les trous de montage.  Le déflecteur inférieur (c) est 

utilisé sur plusieurs tailles et modèles de tables de cuisson.  Il y a donc plusieurs 

ensembles de trous de montage.  Sélectionnez l'ensemble qui résulte dans le support 

(b) positionné le plus près du milieu de l'unité. 

3.  Fixez chaque support de montage sur le déflecteur inférieur à l'aide des vis (d) 

fournies. 

4.  Serrez le boulon d'installation sur chaque support afin qu'il soit en contact sûr avec le 

dessous du comptoir. 

 

 

 

 
180-6C181 

1 

2 

2 

3 

3 

a 

c 

b 

b 

d 

d 


